
REFERAT STYREMØTE NR. 5 FOR HOL IDRETTSLAG 2024 

Onsdag 16.10.2024 Hol stadion 18.00 

Tilstede: Runar, Anita, Hanne, Bjørnar, Håkon, Svein, Knut Erik og Maren 

 

Vedtakssaker:  
 
Sak 27.24: Utleie av klubbhus. 

Vedtak: Anita og Maren jobber fram et forslag og legger fram for styret.  

Sak 28.24: Søknader om stipend. Henrik, Joren og Robin 

Vedtak: Etter vurdering får Henrik F. Rukke stipend på kr. 20.000,-. Joren Sleeking kr. 5000,- 

og Robin Sleeking kan søke om refusjon etter refusjonsreglement.  Robin jobber fullt og det 

er flott han satser videre.  Styret har tidligere avslått søknader fra utøvere i arbeid, og 

vedtaket i år er etter samme «lest» som i fjor.  Robin og Joren tilbys klubbtrikot mot at den 

brukes og at det ikke er til hinder for bruk i MjøsTeam.  

 

Sak 29.24: Refusjonsordning/regler for 24-25 

Vedtak: Vidrefører reglement fra i 2023. Spesifiserer at det gjelder per sesong.  

 

Sak 30.24: Plan for haust- og vinteraktiviteter. Svømming, ski, skøyter og allidrett.  

Vedtak:  svømming – Hanne informerer om at det ser ut til at åpning at nytt basseng er noen 

uker etter skjema. Ønsker å tilby ett livredningskurs og vi er avhengig at folk melder seg på 

og blir badevakter. 

Ski – viktig å se på ting som kan få med flere unger.  Endre starttidspunkt, fra flying start 

over lang tid til at det starter på ett tidspunkt.  F.eks. kl. 18. Høytlesning i biblioteket etterpå 

med litt mat og drikke?  

Skøyter – skøyteskole og trening for de litt eldre og mer vidrekomne.  Ber om tilbud fra 

felleskjøkkenet på mat til disse torsdagene.  

Allidrett – inntil gymsalen er ledig så kan vi ha dette ute.  Innkjøp av nytt utstyr; springbrett 

og trampett. Sett i bestilling etter kjapp avklaring med skolen.  

 

Sak 31.24: Markering av ferdig klubbhus 

Vedtak: tas opp igjen til våren, når grillbu er ferdig og utleie er klarlagt.  

 

Sak 32.24: Driftsavtale Hol kommune 

Vedtak: Underskriver gammel avtale.  

 

Sak 33.24: Dugnad Geilo IL  

Vedtak:  To store skiskytingsrenn på Geilo siste helga i november og første helga i desember.  

Har behov for klarhet og tydelighet på hva som forventes. Er det tilsvarende like vilkår som 

for Skarverennet og for NM sist vinter, så er vi med.  

 



Orienteringssaker:  

O-sak nr. 7/24: Klubbhus  

Nærmer seg ferdigstilling. Kun småting som gjenstår. Alt er betalt og økonomi og budsjett 

har holdt. 

 

O-sak nr. 8/24: Lysløype Hagafoss 

Store vedlikeholdsbehov.  Ser på løypeutvidelse og bytte av lys.  Friluftsanlegg som har 50% 

spillemidler og full mva refusjon. «Grønt lys for idretten» er et viktig tilskudd som må søkes.  

O-sak nr. 9/24: Bua  

Fundamentering er gjort. Bua kjører på etter deres finanseringsmuligheter.  

 

O-sak nr. 10/24: Lysløype Hovet 

Vedlikeholdsbehov og omrokkering av løypetrase.  Bru er i dårlig stand og må inn i 

handlingsplan til kommunen.  Det er sett på å lyssette det lille jordet ved Samfunnshuset.  

Det er ønskelig å se på alternativ-trasé.  Rundt jordvoll så en slipper den store «kulen» som 

er der i dag.  Må starte med grunneierne og undersøke mulighetene for området og trase. 

Det vil legge føringer for spillemiddelsøknader også, som er viktig å ha med ettersom det er 

50% refusjon i spillemidler og 100% mva-kompensasjon.  Kriterie for igangsetting er 

spillemiddelsøknad. Løype: frå samfunnshus, via bro, til Haakonset.  

Viktig at lysløypene jobbes med uavhengig av hverandre.  

 

Oppgavefordeling 

-Spillemidler, få inn i handlingsplan, arbeid inn mot fylke: Runar 

-Grunneierarbeid og tegnearbeid, arbeid inn mot prosjektør, innhente priser: Håkon 

 

Viken idrettskrets v/Hanne-Kristine Kvarme frå viken idrettskrets kom og orienterte om 

klubbutvikling.  

-fokus på forenkling av system 

-2t aktiviteskurs med prakisk visning av artige øvelser 

-kursmuligheter 

-klubbutvikling 

-sportsplan 

 

 


